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Abstract (en)
[origin: CN104273645A] The invention relates to an apparatus which is constructed and set so as to cut slices on material packs formed by
materials in the tobacco processing industry. The apparatus comprises a supply element used for making material packs conveyed along a
conveying direction T to the acting zone of a cutting knife, the cutting knife itself, a cutting bench arranged behind the supply element along the
conveying direction T, and a corresponding fixed plate arranged above the cutting bench. The cutting bench is provided with a driving mechanism
used for leaving the supply element along the conveying direction T and moving towards the supply element in a direction opposite to the conveying
direction T. The corresponding fixed plate can be also opposed to the conveying direction T and move along the conveying direction T. The
apparatus is characterized in that the corresponding fixed plate is not configured in a driving way and can passively move along a horizontally
oriented linear guiding mechanism, along the conveying direction T or along a direction opposite to the conveying direction T when receiving a
heavy load.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (10), ausgebildet und eingerichtet zum Trennen von Scheiben (11) von einem aus Material der Tabak
verarbeitenden Industrie bestehenden Ballen (12), umfassend ein Zuführelement (13) zum Zuführen eines Ballens (12) in einer Transportrichtung
T zu dem Wirkbereich eines Trennmessers (14), das Trennmesser (14) selbst, einen in Transportrichtung T hinter dem Zuführelement (13)
angeordneten Schneidtisch (15) sowie eine oberhalb des Schneidtisches (15) angeordnete Gegenhalteplatte (16), wobei dem Schneidtisch (15) ein
Antriebsmittel zum Verfahren in Transportrichtung T von dem Zuführelement (13) weg und entgegen der Transportrichtung T auf das Zuführelement
(13) zu zugeordnet ist und die Gegenhalteplatte (16) ebenfalls entgegen der Transportrichtung T und in Transportrichtung T bewegbar ausgebildet
ist, die sich dadurch auszeichnet, dass die Gegenhalteplatte (16) antriebslos ausgebildet und gewichtsbelastet passiv entlang horizontal gerichteter
Linearführungen (20, 21) in und entgegen der Transportrichtung T bewegbar ist.
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